
Aan:
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Onderwerp: Overzicht stand van zaken gedane toezeggingen in vergaderingen van
staten en statencommissies 2001/1e en 2e kwartaal 2002

Geachte commissieleden,

Hierbij ontvangt u het geactualiseerde Overzicht stand van zaken gedane
toezeggingen in vergaderingen van staten en statencommissies 2001/1e en 2e

kwartaal 2002.
Het overzicht staat vermeld op de lijst van ingekomen stukken voor uw vergaderingen
van respectievelijk 26 en 28 augustus 2002.

Hoogachtend,

gedeputeerde staten van Drenthe,

J.D. Nauta, griffier A.L. ter Beek, voorzitter



OVERZICHT STAND VAN ZAKEN GEDANE TOEZEGGINGEN IN VERGADERINGEN VAN STATEN EN
STATENCOMMISSIES 2001/1e en 2e kwartaal 2002

Statencommissie Bestuur, Financiën en Economie

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Swierstra zegt toe dat de commissie op
de hoogte zal worden gehouden van alle vorde-
ringen van het project Noodhulp via de WMD en
van alle mogelijk andere projecten.

21 februari
2001

4

De heer Swierstra zegt toe dat de staten een
notitie over de stand van zaken van de verschil-
lende projecten van de WMD op de Molukken
zullen krijgen.

28 maart 2001 3

Ja. Zie brief van GS van 8
juli 2002, kenmerk
27/6.5/2002005579.

De heer Weggemans zegt toe dat in het porte-
feuillehoudersoverleg Financiën het onderzoek
naar de waterschappen zal worden ingebracht.

28 maart
2001

16 Ja. In IPO-verband worden
modaliteiten rekenkamer
onderzocht. Een rekenka-
mer samen met water-
schappen behoort uitein-
delijk niet tot de mogelijk-
heden.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de jaarstukken 2000 toe, dat bekeken zal worden
of de gelden die in projecten (ten behoeve van
langdurig werklozen) worden ingezet, kunnen
worden vertaald in voor de staten interessante
gegevens.

18 september
2001

10 Ja. Zie brief van GS van
26 maart 2002, kenmerk
11/6.2/2002002019, inza-
ke evaluatie werkgelegen-
heidsinitiatieven en maat-
schappelijke participatie.
Deze brief is geagendeerd
voor de vergadering de
Statencommissie BFE van
28 augustus 2002.

De heer Swierstra zegt toe dat alle juridische
ruimte zal worden gebruikt om de kosten van uit-
treding uit de Gemeenschappelijke regeling
Bestuursacademie Noord-Nederland zo laag
mogelijk te houden.

18 september
2001

15 Deze zaak loopt nog.

De heer Weggemans zegt toe erop toe te zien
dat de kritische geluiden van de commissie door
Syntens in zijn jaarverslag 2002 en begroting
2003 worden meegenomen. Zo nodig zal de sub-
sidie worden afgebouwd.

17 oktober
2001

7 Provincie en Syntens zijn
in gesprek over een ande-
re aanpak die beter aan-
sluit bij de wensen van de
statencommissie. De uit-
komst zal worden gecom-
municeerd met de staten-
commissie.

De heer Swierstra zegt toe te bekijken waar pre-
cies de bottleneck zit dat er van de zijde van het
Rijk nog geen duidelijkheid is over de zandwin-

17 oktober
2001

29 Duidelijkheid is inmiddels
verschaft door het Rijk.
Wordt te zijner tijd (even-
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

ning bij Gasselte. tueel in samenhang met
POP II) geplaatst op de
agenda van de Staten-
commissie MWG.

De heer Swierstra zegt toe, dat als het formeel
niet mogelijk is voor te schrijven dat instellingen
melden waar hun subsidies vandaan komen, dat
bij de eerstvolgende gelegenheid in de Budget-
subsidieverordening zal worden opgenomen.

16 januari 2002 6 Dit is nog niet gebeurd.

De heer Swierstra zegt bij de behandeling van
statenstuk 912, Partiële wijziging Budgetsubsidie-
verordening, toe dat de staten een nadere rap-
portage krijgen over de toepassing van het expe-
rimenteerartikel

16 januari 2002 7 Dit is nog niet gebeurd.

De heer Weggemans zegt de door de heer Van
der Schoot gevraagde informatie over de pensi-
oenen van ex-werknemers van de provincie toe

27 februari
2002

3 Deze informatie zal bin-
nenkort worden verstrekt.

De heer Swierstra zegt toe dat het college met
een notitie zal komen over de aanvullende moge-
lijkheden op het punt van het referendum

27 februari
2002

9 Ja. Zie brief van GS van
11 juni 2002, kenmerk
22/6.11/2002004877.

De heer Weggemans zegt toe dat de commissie
zal horen waaruit het verlies op de aandelen van
Noordenveld is betaald

27 februari
2002

11 Deze toezegging is nog
niet afgehandeld. Als de
aandelenoverdracht door
het Rijk is afgerond, komt
er een statenstuk waar dit
onderdeel van is.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
het Statencommissiestuk Revitalisering bedrij-
venterrein Leemdijk te Smilde toe dat in de subsi-
diebeschikking helder zal worden aangegeven dat
voor het op niveau houden van het bedrijfsterrein
parkmanagement het juiste instrumentarium is

27 februari
2002

14 Ja. Dit onderdeel is opge-
nomen in een brief van GS
van 17 april 2002 aan de
gemeente Midden-
Drenthe.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
het voorgaande stuk toe dat bij subsidieverlening
in het kader van de revitalisering het aspect duur-
zaamheid als aandachtspunt zal worden meege-
nomen.

27 februari
2002

15 Ja. In gesprekken is duur-
zaamheid uitdrukkelijk
aandachtspunt geweest.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de CDA-notitie inzake perikelen rond de BVO
Emmen toe dat de staten het rapport van de ac-
countants Geene en Reitsema ter vertrouwelijke
kennisneming in zullen kunnen zien

27 februari
2002

18 Ja. Zie vertrouwelijke brief
van GS van 6 maart 2002,
kenmerk
10/Ec/A2/2002002208.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
het voorgaande stuk tevens toe dat de staten het
rapport van de Rabobank over de BVO Emmen
zo snel mogelijk krijgen. Hetzelfde geldt voor het
rapport van de gemeente Emmen

27 februari
2002

21 Ja. Zie hiervoor genoemde
vertrouwelijke brief van
GS. Voor toezending rap-
port gemeente Emmen, zie
herhaalde toezegging
van gedeputeerde
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Weggemans van 17 april
2002.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de brief over begrotingsbladspiegels toe dat het
college in de bladspiegels ten aanzien van de
resultaten helderder zal proberen te zijn en dat
aan de indicatoren aandacht zal worden besteed

27 februari
2002

24 Ja.

De heer Weggemans herhaalt de toezegging dat
de commissie de rapportage van de burgemees-
ter van Emmen met betrekking tot de BVO zal
ontvangen

17 april 2002 3 Deze toezegging is nog
niet afgehandeld.

De heer Weggemans zegt toe dat Drenthe de
verzending van het verslag van de Ipsc-
vergadering aan de Drentse fracties die niet in de
Ipsc zijn vertegenwoordigd zal verzorgen

17 april 2002 3 Ja. Verslagen worden naar
alle statenleden gestuurd.

De heer Swierstra zegt bij de behandeling van
het Statencommissiestuk inzake Onderzoek
"Drenthe na de gemeentelijke herindeling" toe dat
wanneer het college meent met het uitgetrokken
budget onvoldoende aan de verwachtingen van
de commissie met betrekking tot het raadplegen
van de burgers tegemoet te kunnen komen, de
commissie opnieuw zal worden geraadpleegd.

17 april 2002 13 Ja. Zie brief van GS van
27 mei 2002, kenmerk
20/6.5/2002003358.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
statenstuk 952, Voorjaarsnota 2002 toe dat het
precieze aantal bovenformatieve arbeidsplaatsen
in het verslag zal worden vermeld

29 mei 2002 16 Ja. Er is een passage aan
het verslag toegevoegd.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de Voorjaarsnota toe het door de heer Harleman
gevraagde overzicht van werken bij de begroting
2003 te zullen leveren

29 mei 2002 17 Deze toezegging is nog
niet afgehandeld.

Statencommissie Milieu, Water en Groen

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Mevrouw Edelenbosch zegt toe in het vervolg
ruim voor 1 mei de commissie de lijst voor te leg-
gen van de projecten in het kader van het ge-
biedsgericht milieubeleid.

11 juni 2001 19 Hierover is de commissie
geïnformeerd bij brief van
GS van 7 augustus 2002,
kenmerk
32/Bo/A2/2002007271.

De heer Dijks zegt bij de behandeling van de
jaarstukken toe, de commissie op de hoogte te
zullen brengen van de resultaten van het grens-
overschrijdend overleg over m.e.r.-procedures.

10 september
2001

6 Zowel in Duitse als
Nederlandse wetgeving
zijn inmiddels regels ten
aanzien van grensover-
schrijding (inspraak, in-
formatie-uitwisseling, etc.)



4

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

opgenomen. Er is
momenteel nog ambtelijk
overleg gaande over de te
hanteren praktijk.

Mevrouw Edelenbosch zegt toe de suggestie om
een heldere publieksbrochure over het platte-
landsbeleid te maken te zullen honoreren.

10 september
2001

9 Ja. Deze brochure is op-
gesteld en aan de com-
missieleden toegezonden.

De heer Swierstra zegt toe nog eens te zullen
kijken naar de infrastructurele maatregelen ten
behoeve van de waterberging in het kader van het
herstel van de benedenloop Drentsche Aa.

10 september
2001

14 Ja. Zie brief van GS van
26 juni 2002, kenmerk
25/6.17/2002005592.

De heer Dijks zegt bij de behandeling van staten-
stuk 888, Najaarsnota, beleidsnota en begroting
toe met de portefeuillehouder, CvdK, te overleg-
gen of de inventarisatie van veiligheidsrisico's bij
bedrijven aan de staten kan worden overgelegd.

15 oktober
2001

17 Ja. De Statencommissies
BFE en MWG zijn op 28
maart jl. nader geïnfor-
meerd omtrent de rap-
portage "risico's in Dren-
the op de kaart, fase 1".

De heer Swierstra zegt toe de staten op de
hoogte te stellen van de resultaten van de prak-
tijkproef en het eventuele operationele gebruik in
het kader van besparing grondwater Emmtec
Services BV.

19 november
2001

21

De heer Swierstra zegt toe na te zullen gaan of
de door Emmtec toegepaste technieken ook door
andere bedrijven kunnen worden gebruikt.

19 november
2001

22

Of de toegepaste technie-
ken ook elders kunnen
worden toegepast, kan
pas worden bezien nadat
de resultaten van het
pilotonderzoek bekend
zijn. Naar verwachting
kan de statencommissie
in de oktobervergadering
nader worden geïnfor-
meerd.

De heer Dijks zegt bij de Rondvraag toe dat de
commissie de correspondentie tussen het college
en de Tweede Kamer inzake de mijnbouwwetge-
ving, inclusief het amendement Witteveen, zal
ontvangen.

14 januari 2002 3 Ja. Zie brief van GS van
23 januari 2002, kenmerk
4/6.14/2002000638.

Mevrouw Edelenbosch zegt bij de behandeling
van de Voortgangsrapportage stimulering biologi-
sche landbouw Drenthe 2002, toe de resultaten
van de evaluatie te zijner tijd naar de commissie
te zullen sturen.

25 februari
2002

2 Ja. Zie brief van GS van
24 juni 2002, kenmerk
25/6.3/2002005123.

Mevrouw Edelenbosch zegt toe de kwestie van
de openbaarmaking van de afrondingenkaart aan
de orde te zullen stellen in het college en de
commissie over de resultaten daarvan te berich-
ten.

25 februari
2002

12 Ja. Zie brief van GS van 7
mei 2002, kenmerk
17/6.31/2002004012.

De heer Dijks zegt toe de door de commissie
gedane suggesties met betrekking tot de begro-
tingsbladspiegels te zullen betrekken bij het ver-
volgbeleid op dit punt.

25 februari
2002

21 Ja.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Mevrouw Edelenbosch zal uitzoeken of er ruimte
is in de Flora- en Faunawet voor een ander af-
schotbeleid.

27 mei 2002 3

Mevrouw Edelenbosch zal binnen de bestaande
programma's maximale ruimte zoeken voor het
beleid voor de weidevogelstand in Zuid-Drenthe.

27 mei 2002 4

Ja. Zie brief van GS van
10 juli 2002, kenmerk
25/6.6/2002005330, inza-
ke voorlopige voorziening
Flora- en Faunawet.

Mevrouw Edelenbosch zegt toe dat de bestuurs-
opdracht voor het opstellen van de Landbouwvisie
aan de leden van de commissie wordt toege-
stuurd.

27 mei 2002 11 Ja. Zie brief van GS van
12 augustus 2002, ken-
merk
32/Ec/A1/2002007258.

Mevrouw Edelenbosch zal nagaan of een alinea
over openbaar vervoer en Duurzaam Veilig in de
Notitie plattelandsbeleid kan worden opgenomen.

27 mei 2002 13 Ja. Bij brief van GS van 5
juni 2002, kenmerk
23/LG/A9/2002005304, is
statenstuk 945 met deze
punten aangevuld.

Mevrouw Edelenbosch zegt toe dat in de Land-
bouwvisie aandacht wordt besteed aan gentech-
nologie.

27 mei 2002 13 De Landbouwvisie wordt
thans opgesteld.

Statencommissie Ruimte, Infrastructuur en Mobiliteit

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Dijks zegt toe dat de commissie zo snel
mogelijk een overzicht zal ontvangen van de
stand van zaken van de diverse projecten, ook
van die in de eigen provincie, inzake energie uit
asfalt.

15 januari 2001 13 Ja. Zie brief van GS van 7
mei 2002, kenmerk
17/6.19/2002003813.

De heer Swierstra zegt toe het antwoord van het
college op de brief van de Wijkvereniging Barge-
res te Emmen, van 3 oktober 2001, inzake ver-
plaatsen van station Bargeres aan de commissie
toe te zenden.

15 oktober
2001

2 Ja. Zie afschrift van de
brief van GS aan de Wijk-
vereniging Bargeres van
25 januari 2002, kenmerk
2/VV/A7/2001009638.

De heer Swierstra zal de commissie de stand van
zaken van de projecten rond ARRIVA doen toe-
komen.

14 januari 2002 3 Ja. De stand van zaken is
weergegeven in bijlage 1
van het bij brief van GS
van 7 maart 2002, ken-
merk
10/VV/A1/2002002278,
toegezonden rapport.

De heer Swierstra zegt toe dat de commissie op
heel korte termijn een evaluatie van de projecten
die ARRIVA op of voor 1 januari 2002 zou starten
tegemoet kan zien. Voorts zal een informatiebij-
eenkomst worden belegd over al hetgeen op het
moment aan de orde is rond de concessieverle-
ningen in het openbaar vervoer.

25 februari
2002

2 Ja. Zie de hierboven ge-
noemde brief van 7 maart.
De informatiebijeenkomst
is gehouden op 11 maart
jl.
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Mevrouw De Vries zal zich in het bestuurlijk
overleg over het Tweede Structuurschema Militai-
re Terreinen inzetten voor het tegengaan van
laagvliegen boven natuurterreinen. Voorts zal zij
in beginsel vasthouden aan de 200 ha die in het
POP zijn vastgelegd voor het oefenterrein Havel-
te-Oost.

25 februari
2002

2/3 Ja. In het overleg gehou-
den op 2 mei jl. zijn beide
punten ingebracht.
Defensie zal na afronding
inventarisatie laagvliegen
bekijken of gebieden
eventueel anders gesitu-
eerd kunnen worden.
60 ha minder afstoten van
defensieterrein Havelte-
Oost heeft te maken met
een zwaardere belegging
van de Johannes Postka-
zerne in Havelte.

De heer Swierstra zegt toe dat de situatie kruis-
punt Nietap op de N372 in verband met verkeers-
ongevallen onder de loep wordt genomen.

25 februari
2002

3 Ja. Project aanleg roton-
de is in voorbereiding
genomen. Financiële dek-
king is opgenomen in het
MUP 2003-2006.

De heer Dijks zegt toe de staten zo snel mogelijk
te informeren over de toekomstvisie van de direc-
tie van het NNBT en zo nodig voorstellen te doen.

25 februari
2002

3 Ja. Zie brief van GS van
24 april 2002, kenmerk
17/6.7/2002003356.

De heer Swierstra zegt bij de Rondvraag toe de
definitieve verwachtingenstudie over de "light rail"-
verbinding Groningen-Assen na verschijning di-
rect ter beschikking van de commissie te stellen.

15 april 2002 3 Studie is nog niet afge-
rond.

Statencommissie Cultuur en Welzijn

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Mevrouw Brink zegt de heer Hoekstra toe hem
het antwoord op zijn vraag over de bestemming
van ziektegeld bij Drentse Taol schriftelijk te doen
toekomen, waarbij duidelijk zal worden aangege-
ven waar het geld naar toe is gegaan.

9 mei 2001 4 Ja. Dit punt wordt meege-
nomen in de Stand van
zaken cultuurbeleid.
De stand van zaken is
toegezonden bij brief van
GS van 16 juli 2002,
kenmerk
26/6.15/2002005797.

Mevrouw Brink zegt toe dat zij met een voorstel
zal komen voor een soort van sportevenementen-
fonds.

21 november
2001

16 Ja. Zie statenstuk 948,
Stimuleringsregeling
topamateursportevene-
menten Drenthe. (Vastge-
steld in de statenvergade-
ring van 19 juni 2002.)

Mevrouw Brink zegt mevrouw Smith toe dat waar
een nadere financiële onderbouwing van de pro-

21 november
2001

16 Ja. Afspraken over de
inzet van de breedte-
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

jecten uit de Nota sport (statenstuk 897) mogelijk
is, zij de commissie daarvan een overzicht zal
toezenden.

sportgelden worden vast-
gelegd in subsidieafspra-
ken 2002 met SPORT-
Drenthe. De commissie-
leden hebben een af-
schrift van de brief van
GS van 8 april 2002 aan
SPORTDrenthe ontvan-
gen.

Mevrouw Brink zegt toe dat zodra zij meer infor-
matie heeft over het bibliotheeknetwerk, zij de
commissie zal inlichten.

5 december
2001

12 Momenteel geen rele-
vante informatie beschik-
baar.

De voorzitter zegt toe dat de commissie als ant-
woord op de brief van de werknemersvertegen-
woordiging van het IVOM een brief zal sturen
waarin zal worden verwezen naar het antwoord
dat gedeputeerde De Vries op de ter zake gestel-
de vraag van mevrouw Ceelen heeft gegeven.

27 februari
2002

5 Ja. Zie afschrift van de
brief van de wnd. secreta-
ris aan de werknemers-
vertegenwoordiging IVOM
van 7 maart 2002.

Mevrouw Brink zegt toe dat zij de commissiele-
den nog voor de eerstvolgende statenvergadering
uitsluitsel zal geven over het al dan niet overhe-
velen van de subsidies van de provincies Gronin-
gen en Friesland naar het Instituut Scala.

27 februari
2002

12 Ja. Zie brief van GS van
12 maart 2002, kenmerk
5/6.20/2002001119.

Mevrouw De Vries zegt toe dat zij de antwoorden
op vragen, over de Nota festivals in Drenthe, die
aan dit verslag zullen worden toegevoegd reeds
voordat de fractievergaderingen zullen plaatsvin-
den aan de diverse fracties zal laten mailen.

17 april 2002 18 Ja. Hieraan is voldaan.

Mevrouw De Vries zegt toe deze commissie door
middel van een verslag te informeren omtrent de
uitkomsten van de twee middagen die worden
belegd met organisaties en zorgvragers die be-
trokken zijn bij jonggehandicapten en hun vrije-
tijdsbesteding.

29 mei 2002 5 De organisatie van de
beide bijeenkomsten is in
voorbereiding. Bijeen-
komst LG is op 26 sep-
tember en VG op 27
september.

Mevrouw Brink zegt toe dat de resultaten van het
onderzoek van de VWS-pilot vrijwilligerswerk aan
de commissie zullen worden toegezonden.

29 mei 2002 10 De commissie is hierover
per e-mail van 31 juli
2002 voorlopig geïnfor-
meerd. In september ver-
schijnt een brochure met
alle onderzoeksresultaten,
die de commissie zal
worden toegezonden.
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Vergaderingen van provinciale staten

Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

De heer Dijks zegt de door de heer Engels ge-
vraagde voortgangsrapportage met betrekking tot
statenstuk 856, Bijdrage voor het project Concep-
ting en ketenvorming Drents landle-
ven/DrentsGoed toe. Die rapportage zal zeker
voor het eind van de huidige statenperiode ver-
schijnen.

4 juli 2001 31 De voortgangsrapportage
wordt voorzien: eind
2002.

De heer Weggemans zegt bij de behandeling van
de Jaarstukken toe dat het college alles op alles
zal zetten om de staten nog dit jaar te voorzien
van een nota met uitgangspunten voor het beleid
op het terrein van de internationale samenwer-
king.

3 oktober 2001 12 Zie brief van GS van 5 juli
2002, kenmerk
27/6.4/2002006062 inza-
ke plan van aanpak Nota
buitenland. (Behandeling
nota in de Statencommis-
sie BFE op 27 november
2002.)

Mevrouw Edelenbosch zegt toe dat de lijn die de
provincie met haar plattelandsbeleid voorstaat, op
papier zal worden gezet (uitvoering overgenomen
motie M).

6/7 november
2001

123 Ja. Zie statenstuk 945,
Notitie plattelandsbeleid:
op Drentse maat verder.
(Notitie is vastgesteld in
de statenvergadering van
19 juni 2002.)

De heer Weggemans zegt toe dat een notitie zal
worden gemaakt over wat er op het punt van de
armoedebestrijding in Drenthe gebeurt.

6/7 november
2001

129 Ja. Zie brief van GS van
26 maart 2002, kenmerk
11/6.2/2002002019, inza-
ke Evaluatie werkgele-
genheidsinitiatieven en
maatschappelijke partici-
patie.

De heer Weggemans zegt een notitie toe over de
verantwoordelijkheid van de provincie voor de
werkgelegenheid (bevorderen van noodzakelijke
cultuuromslag met betrekking tot bereidheid
werkgevers te investeren in oplossingen ten aan-
zien van knelpunten in de arbeidsmarkt).

6/7 november
2001

129 Notitie is in voorbereiding.
Verwachte behandeling in
Statencommissie BFE:
23 oktober 2002.

Mevrouw De Vries zegt toe dat na anderhalf jaar
een evaluatie zal plaatsvinden van wat is bereikt
met statenstuk 882, Ruimtelijke kwaliteit van de
gebouwde omgeving.

6/7 november
2001

139 Verwachte afdoening:
medio 2003.

De heer Swierstra zegt toe dat de staten in de
loop van het voorjaar een notitie over het buiten-
landbeleid tegemoet kunnen zien.

20 maart 2002 4 Zie brief van GS van 5 juli
2002, kenmerk
27/6.4/2002006062 inza-
ke plan van aanpak Nota
buitenland. (Behandeling
nota in de Statencommis-
sie BFE op 27 november
2002.)
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Toezegging Datum ver-
gadering

Pagina
verslag

Afgehandeld

Mevrouw Edelenbosch zegt toe de commissie
jaarlijks te zullen informeren over de voortgang
van het project "A String of Pearls Along the North
Sea".

20 maart 2002 7 Het project start per 1
januari 2003, mits goed-
gekeurd door INTERREG
IIIb

Geen 8 mei 2002

Verslag nog niet beschikbaar 19 juni 2002

BJC, 14 augustus 2002

gm/coll.


